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NOVIH 1300 SADNICA U INDUSTRIJSKOJ ZONI U SOMBORU DONIRALA
LUKOIL SRBIJA

U želji da kroz različite aktivnosti rade na podizanju ekološke svesti kompanija
LUKOIL SRBIJA i Šumarski fakultet u Beogradu u saradnji sa Pokretom gorana
Sombor i uz veliku podršku opštine Sombor, pokrenuli su ekološku inicijativu
podizanja putnog pojasa, drvoreda na Industrijskom putu u Somboru.

U akciji sadnje 1300 sadnica bagrema i hrasta učestvovali su studenti šumarskog
fakulteta i gorani Sombora, zajedno sa volonterima iz Sombora kao i
predstavnicima gradske uprave Sombora i kompanije LUKOIL SRBIJA.
Istovremeno ova akcija je deo terenske nastave studenata svih godina Šumarskog
fakulteta, čime pored ekološke dobija i obrazovnu komponentu.

„Nije mala stvar zasaditi 1300 stabala u jednom danu. Mi smo kompanija koja je
društveno odgovorna. U prirodižћivimo, priroda nas okružuje i ostavljamo je
sopstvenoj deci. Zato je tema ekologije izuzetno važna. LUKOIL već dugo posluje u
Somboru i žћeli da učestvuje u razvoju lokalne zajednice, da utičemo na kvalitet
života građana Sombora, pa samim tim i naših zaposlenih”, rekla je Ana Janković,
direktor za personal LUKOIL SRBIJA.

“Lokalna samouprava Grada Sombora je podržla logističkim putem, odnosno
biranjem lokacije i odobrenjem lokacije, kao i volonterskim radom. Takoрe JKP
„Zelenilo“ je obezbedilo i ustupilo svoje radnike koji su mehaničim putem izbušli
150 sadnih jama za sadnice hrasta“, istakao je Siniš Borota, pomožik gradonačlnika
za zašitu žvotne sredine i zahvalio kompaniji LUKOIL SRBIJA na ovoj inicijativi.

Kako ističe Predrag Miljković asistent sa doktoratom na Šumarskom fakultetu,
ovakav vid akcija je od izuzetne važnosti za budućnost svih nas, jer je briga o
životnoj sredini jedna od misija delatnosti Šumarskog fakulteta.

Iz ugla studenata, ovakve akcije su od višestrukog značaja: “Jako mi je drago što
mogu da budem deo ovakvog plemenitog zadatka. Generalno u današnje vreme
ekologija je jako aktuelna, kao i klimatske promene, pa samim ovim činom ćemo
donekle doprineti poboljšanju životne sredine“, kazala je Marija Pjanić, student
master studija na Šumarskom fakultetu.


